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Meghívottak:Karas János Károly a X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság megbízott parancsnoka
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Akkor jó reggelt kívánok mindenkinek! Megnyitnám a májusi Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülését. Kérem, hogy a képviselőtársaim jelentkezzenek be a gépekbe, illetve, hogyha nem tették volna meg, akkor majd írják alá a jelenléti ívet. A bizottsági ülésről jegyzőkönyv készül, melyet Tibold Zsanett vezet és hangfelvétel is. Gábor hogyha megnyomod, akkor megállapítom, hogy 6 fővel határozatképes a Bizottság. Kettő ember jelezte, Vincze Sándor, illetve Irmalós Bence, hogy egyéb elfoglaltság miatt nem tud részt venni a mai bizottsági ülésen. Van-e bárkinek a napirendhez hozzáfűznivalója? Amennyiben nincsen, akkor arra kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy fogadjuk el a mai napirendünket.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[12/2023. (V. 17.)]:1. A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (235. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester2. A térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosításáról szóló megállapodások módosítása (240. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester3. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója (207. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester4. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója (214. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester5. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány kuratóriuma elnökének lakcímváltozása (213. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester6. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló (251. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző7. Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (245. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai napirendünket.

1. napirendi pont:
A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség 
X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És akkor megnyitom az első napirendi pontunkat, ami a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022-es évi tevékenységéről szóló beszámoló, amely a 235. számot viseli, az előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester, illetve köszöntőm körünkben Parancsnok urat, aki készen áll a kérdésekre, úgyhogy nyugodtan. Ács Andrea képviselőtársamnak ügyrendi javaslata van.
Ács Andrea ügyrendi felszólalása: Igen, bocsánat, majd Jegyző úr kijavít, hogyha ezt nem itt kell megtennem. Csak jelezni szeretném, hogy Somlyódy Csaba alpolgármester úr annyit jelzett felém, hogy el tudott volna jönni erre az ülésre, de ő nem lett arról tájékoztatva, hogy ez az ülés 
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akkor innentől kezdve nem 8 óra 30 perckor kezdődik, hanem akkor 9 órakor. Hogy ez legyen írásban közölve, mert tudom, hogy korábban 8.30-kor és ugye egy olyan alkalom volt, amikor - én, ha legalábbis jól értelmeztem - külön kérés volt, hogy 9 óra legyen. Ő itt szeretett volna lenni, de nem tud, mert 9 órára jönnek hozzá. Csak ennyi volt a kérdés, hogy akkor ez a Bizottságunk akkor most már mindig 9 órakor fog kezdődni? Ez gondolom megegyezés tárgya vagy volt ebből döntés? Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Igen, bizottsági tagok kérésére jeleztem, hogy lehet-e 9-kor, és Szervezési Osztályt megkérdeztem, hogy lehet-e ilyesmi, és azóta 9 órára van meghirdetve. Ehhez szeretne Jegyző úr hozzászólni? E-mailben 9 óra van kiküldve, igen, úgyhogy Jegyző úrnak megadom a szót.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Tehát a bizottsági ülés akkor van, amikor a Bizottság elnöke azt összehívja. A bizottsági meghívó minden képviselő és tanácskozási joggal rendelkező, kötelezően meghívandó részére megküldésre kerül. Tehát Elnök asszony határozza meg az ülés időpontját. Valóban, ez a fél 9 és 9 között, sőt néha 11, változott az elmúlt időben, ezentúl is a kiküldött meghívó szerinti időpontban tartatik a bizottsági ülés. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést Jegyző úr. Elnézést kérek, hogyha nem volt egyértelmű, és akkor sorrendben dr. Mátrai Gábor Imre képviselőtársamnak adom meg a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen bizottsági elnök asszony a szót. Tisztelettel köszöntőm Parancsnok urat! Még nem találkoztunk személyesen. Azt szeretném kérdezni, hogy itt az anyaggal kapcsolatosan, hogy maga a gépkocsiállomány tekintetében milyen életkorral rendelkezik itt a Tűzoltóság, milyen új beszerzésekre lehet számítani? Mert most hallottam, hogy az előző esztendőben is közel 107 új gépjármű beszerzésre került a Katasztrófavédelemnél, most 34 új gépjármű beszerzésére kerül sor, hogy milyen állomány, milyen gépjárműállománnyal rendelkezik itt a X. kerületi Tűzoltóság, és hogy mennyire korszerű ez, vagy mennyire nem, és hogy mire lehet számítani a jövőben? Illetve a másik - ami nagyon sok lakossági kérés volt, és ezt szeretném tolmácsolni Parancsnok úrnak -, magával a MoLaRi-rendszerrel kapcsolatosan. írták, hogy önök nagyon sokat kérik, hogy a kerületi újságban jelenjenek meg bizonyos cikkek a tűzoltósággal kapcsolatosan. Nagyon sok kérés fordult irányomba, hogy maga hogyha leírja az anyagba, hogyha megtörténik ez a riasztás, bármi - ilyen ne forduljon elő, de megtörténik -, akkor Önök azon a rendszeren keresztül tájékoztatják is a lakosságot, de hogy a lakosság részére ez nem ennyire köztudott. Hogyha erről egy cikk megjelenhetne Parancsnok úrral, akkor ezt megköszönnénk. Jó, tehát ez a két kérdésem lenne. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Csak azért tartom magamnál a szót, mert ugyanezt szerettük volna jelezni. A bizottsági tagtársam, aki nem tud itt lenni, ugyanezt szerette volna kérni a Tűzoltóságtól, úgyhogy megadom a szót Parancsnok úrnak válaszra.
Karas János Károly: Üdvözlök mindenkit! Karas János tűzoltó alezredes vagyok, a X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokságnak a parancsnoka, megbízással látom el ezt a feladatot. Szerintem itt többekkel nem találkoztunk, szóval azért is ragadtam most így egy kicsit ezt a lehetőséget meg, hogy bemutatkozzam. Hosszú évekig irányítottam a IX. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokságnak a munkáját, mint parancsnok. Azon egyszerű ok miatt kerültem ide, hogy itt hirtelen a Parancsnok úr leszerelt, úgy döntött tavaly augusztusban, hogy ő itt hagyja a szervezetet. Helyettese beiskolázásra került egy iskolában, akit a reményeink szerint majd kineveznek ide parancsnoknak, és átmeneti időre engem bíztak meg a feladatoknak az ellátásával. Ennyit így magamról, meg így a körülményekről, hogy hogy kerültem ide. Gépjárművek életkora. Igen, ebben nem állunk jól, nem fiatalok a gépjárművek. Elhangzott itt egy másik megjegyzés is, hogy a korszerűség, nem korszerűség. Nem fiatalok a gépjárművek, de 
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ennek egy objektív oka van. Azon objektív ok, hogy a most készülő, vagy az eddig elkészült gépjárműveknek a mérettartománya nem jó a laktanyához. Ez azt jelenti, hogy amiket mostanság készítenek, mivel megváltoztak a kihívások, nagyobb, robusztusabb autók készülnek, amik sajnos magasabbak, mint amik ide beférnének. Szóval itt azért nincsen új autó, de visszatérve arra, hogy ezek mennyire jók, ezek igazából mindegyikük, még most is, úgy, hogy tizenévesek, ezek az autók csúcstechnikát képviselnek. Szóval olyan oltási technika van rajtuk, ami a mai napig tökéletesen működik, megállja a helyét. Logikusan én, és kollégáim azon dolgozunk, hogy ezek az autók mindig hadrafoghatók legyenek, és természetesen nemcsak azok az autóink vannak, járműveink vannak, amik itt találhatók laktanyában, hanem ha valamelyikük mondjuk meghibásodik, akkor gondoskodnak róla, hogy kapjunk egy cserejárművet. Értelemszerűen ott is a keresztmetszeti tényező az befolyásolja. Vannak tervek arra vonatkozólag, hogy kisebb autókat fognak gyártani, készíteni, amikkel lecserélhetők azok az eszközök, azok a járművek már új eszközökre, mint amik nekünk vannak, hogy körülbelül egy ilyen méretben, hogy kompatibilisek legyenek. Ezzel a problémával nem vagyunk egyedül az országban, több olyan laktanya van sajnos, vagy hát sajnos igazából aminek ilyen kisebb a keresztmetszete, szóval nem teszi lehetővé, hogy nagyobb gépjárművek beálljanak. Jó, ez az első kérdésre a válasz. A másodikra meg a MoLaRi, igen, mi nagyon örülünk. Ez a MoLaRi, kevesen tudják, de ez a hagyományos, klasszikus lakossági riasztórendszereknek a felváltására készített modern eszköz, berendezés. A MoLaRi egy mozaikszó, lakossági monitoring és lakossági riasztórendszer. Ez azt jelenti, hogy elhelyezték őket azok köré a veszélyes üzemek köré, amikre úgy gondolták, hogy a lakosságra jelentenek valamilyen veszélyhelyzet, tehát az ott felhasznált, tárolt anyagoknak a sokfélesége, és érzékelőket helyeztek el ezek körül a létesítmények körül. Kőbánya ilyen szempontból egy nagyon kiemelt, két olyan gyógyszergyár is található a területén, ahol döntésre ezek a rendszerek elhelyezésre kerültek, és közvetlenül a kerítés mellett vannak ezek az érzékelők elhelyezve, egy meteorológiai állomással kiegészítve, ami naprakész információkat ad arról, hogy milyen szél, csapadék, milyen környezeti hatások vannak. Ezenkívül, amit igazából a lakosság érzékel ebből, az a riasztórendszer része, ami igazából nem egy sziréna, ami egy mechanikus motor, ami felbőg, és annak a hangja - mindegyikünknek szerintem megvan az a hang a háborús filmekből, szerencsére máshonnan ne is legyen meg -, meg igazából az évi kétszeri nagy próbából, amikor ezeket a hangjelzéseket is végigszirénázzák, hogy úgy mondjam végigpróbálják, de ami ennek a rendszernek a lényege, mint amit hallani szoktunk, hogy élőszóban mondja be. Élőszóban lehet bemondani itt bármilyen figyelmeztetést. Mondjuk ténylegesen, hogyha valamilyen olyan kiömlés van, ami veszélyezteti a lakosságot, akkor be lehet például azt is mondani, hogy milyen cselekvési szabályokat várunk el azoktól az állampolgároktól az ő biztonságuk érdekében. Ez elsősorban ilyen elzárkóztatás, amikor be kell mennie egy zárt helyre, mert az már ilyen 95%-kal növeli a túlélési esélyeket, meghát körülbelül ilyen viszonylag egyszerű szabályok, amik bárki által betarthatók, elmenni mondjuk a környékről, vagy nem menni arra, hogyha mondjuk valaki arra tartana autóval. De nagyon szépen köszönöm a felvetést, azt, hogy erről beszéljünk mondjuk egy cikk keretében, akár nyomtatott, akár másmilyen jellegű médiumban, az nekünk mindenféleképpen egy jó hír, és természetesen örömmel állunk elébe.
Elnök: Köszönjük szépen a választ. Erre szeretnél reagálni? Akkor visszaadom a szót Mátrai Gábor Imre képviselőtársamnak.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Csak annyi lenne, hogy most a felújítás kapcsán vagy a Katasztrófavédelem Országos Parancsnoksága ezeket a méretbeli problémákat ezt nem látta? Tehát maga az új gyártásnak, hogyha hazai gyártású eszközöket gyártanak, akkor, hogy többféle méretben nem tudták ezeket készíteni? Vagy most a felújítás során ennek a keresztmetszetnek a - gondolom a garázs résznek a beállásnál tehát - bővítését, szélesítését csak ebből kifolyólag? Hogy ez olyan profán dolognak tűnik, hogy most azért nem tudnak beszerezni, mert hogy nem fér be úgymond a garázsba. Köszönöm.
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Elnök: Parancsnok úr.
Karas János Károly: Köszönöm a kérdést. Igazából ez egy energetikai korszerűsítés volt, ami végrehajtódott itt a laktanyában. Itt nagyrészt azt mérték föl, és azt korszerűsítették, ami volt. Ennek logikusan a nagyon látható része, hogy megújult a laktanyának a külseje. Ami kevésbé látható része, hogy bent teljesen megújult a gépészet, vadiúj kazánunk van, teljesen más helyen, mint volt, vadiúj fűtési rendszerünk. Hogy mennyire látható, mennyire nem látható, ilyenkor mindig egy darabszámot gyártanak le, aminek mindig van helye, szóval mindig van hova tenni egy újbeszerzésű autót. Logikusan mindig el lehet helyezni, mindig van olyan laktanya, ahol nem árt a frissítés. Volt néhány - négy-öt évvel ezelőtt - olyan járműcsalád, amelyik ebben a méretben volt, akkor itt nem került lecserélésre az autó. Mondanám, hogy én, mint végfelhasználó, reménykedem benne, hogy újra lesz az a fajta járműcsalád, ami ezt a méretet képviseli és befér. Szóval az, hogy nagyobbak a hazai gyártású ilyen Rába fecskendők, azok például egy sokkal nagyobb kialakításúak voltak, de előtte a Renault alvázra épített Aquadux széria az például egy kicsit kompaktabb, az sokkal jobb ilyen városi autókat eredményezett, amiket városban sokkal jobban lehet használni. Értelemszerűen többszáz vagy százötven azon laktanyák száma, ahol gépjárműveket tart a Katasztrófavédelem, szóval mindenre is kell készülni. Értelemszerűen, ahol okkal lehet rá számítani, hogy egyedül van egy autó, ott jobb az, hogyha minél több vizet, minél több oltóanyagot visz magával, ahhoz viszont egy sajnos nagyobb felépítmény társul, már azokból a technikai és praktikus okokból is, amik a mi munkánk kapcsán kialakulnak. Időnként, ilyen ciklikusan ismétlődnek a dolgok, mi várjuk, hogy egyszer csak jön egy olyan, ami a mi céljainkra is használható lesz.
Elnök: Köszönjük szépen. Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm. Először is én is örülök, hogy végre személyesen találkozhatok Önnel. A másik megjegyzésem az lenne, hogy lenne egy olyan javaslatom Elnök asszonynak, illetve az éppen sajnos jelen nem lévő Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr felé, hogy mi lenne akkor, hogyha a mi Bizottságunk ellátogatna Önökhöz? Tehát most meghívattam magunkat, elnézést. Szégyellem, hogy nem jártam még a Tűzoltóság területén. Most, elnézést, hogy Tűzoltóságnak hívom, de a köznyelvben szerintem az, hogy Katasztrófavédelem, abszolút nem megy át. Tehát én szeretnék egy ilyen javaslatot tenni, hogy menjünk el, és akkor mind arról, amiről Parancsnok úr beszélt szerintem saját szemünkkel is tudjuk látni, hogy miről van szó. Ami nekem kérdésem lenne, a beszámolóban egy olyan félmondat is van, vagy egy mondatnak a második fele, hogy a személyi feltételek biztosítottak. Hány fő van alkalmazásban, hány éves a legfiatalabb és hány éves a legidősebb tűzoltó? Elnézést, hogy tűzoltónak nevezem őket, remélem nem sértek meg kollégákat, illetve a másik, ami nekem nem volt világos, van egy ilyen bekezdés, hogy az év során szolgálatellátás nehezítő körülmények. A covidot azt értem, az rendben van és van egy ilyen, hogy az évközben megkezdett KEHOP-os energetikai felújítás, amely jelentős pluszterhelést jelentett az állománynak, és utána úgy folytatódik a mondat, hogy valamint. Hogy erre szeretnék nem tudom, kérni magyarázatot, hogy ez az energetikai felújítás, hogy ez miért jelentett pluszterhelést? Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük a kérdést. Én támogatom ezt a meghívásos dolgot, hogyha Parancsnok úr is, akkor azt megköszönjük. Átadom a szót.
Karas János Károly: Köszönöm szépen a szót még egyszer. Igen, a személyi rész. Hát azt gondolom, hogy ezzel nem árulok el zsákbamacskát, hogyha azt mondom, hogy nem vagyunk feltöltve. Nincs annyi tűzoltónk értelemszerűen, mint ahány helyünk van. Nekünk egy nagyon szigorú rendben kell végrehajtanunk a feladatunkat, nekünk mindig és minden körülmény között ugyan annyi embernek kell lenni szolgálatban. Erre időnként kapunk bizonyos könnyítést, valamikor egy emberrel kevesebb lehet, valamikor meg ilyen forgórendszerben, 
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főleg mondjuk a szabadságoknak a kiadása miatt, így egy-egy laktanyában kettes fecskendő az ideiglenesen lemondásra kerül, pontosan azért, hogy ki lehessen adni az extra szabadságokat, amik ilyenkor keletkeznek. Ez egy sokkal ritkább dolog értelemszerűen, ami ebből keletkezik. A tavalyi év az mindenféleképpen nehéz volt, már csak azért is mert, ahogy említettem nem az a parancsnok ül itt, tavaly vagy tavalyelőtt beszámolt. Szóval eleve, ha egy parancsnokváltás vagy elmegy egy parancsnok egy laktanya életéből, az már mindenféleképpen megbolygatja a dolgokat. Nem árulok vele zsákbamacskát, hogy többen is mentek el, akár ilyen középvezetők a parancsnokságról, akik máshol kerestek boldogulást, de örömmel jelenthetem, hogy sikerült ezt áthidalni. Hát egy, itt vagyok én, de természetesen nemcsak én, mert igazából az, hogy ki ül ott a parancsnoki székben az döntő, de annyira nem, mint a készenléti állomány, hogy megvan az a létszámunk, amivel tudjuk működtetni a Tűzoltóságot, mint olyat, és el tudjuk látni az alapfeladatainkat, a tűzoltást és a műszaki mentést. Hogy miért jelentett pluszfeladatot a KEHOP pályázat? Mi sem gondoltuk, hogy pluszfeladatot jelent nekünk, ha jön egy külső vállalkozó, egy külső műszaki ellenőrrel, és szépen ők eldolgozgatnak és csodálatos harmóniában élünk a világgal. Sajnos az építőipar az azt eredményezte, hogy ez nem teljesen így van. Szinte a heti fényképes jelentésektől kezdve, az, hogy mit jelentett nekünk ez a felújítás, hogy amikor nem esett az eső, akkor éppen mi történt a laktanyában, mit fúrtak át, elment az áram, pedig csak egyszerűen egy dübelt rögzítettek, és az egész laktanyában, így se kép, se hang. Akkor, ha ezt így mondom, akkor rögtön mindenki megérti, hogy ilyenkor fél napon keresztül kell azt szervezni, hogy mi ment el, hol ment el, hogy tudjuk visszaállítani. De akár egy kapu cseréjénél mondjuk kiderült, hogy az összes kapunk le lett hirtelen áramtalanítva, és kapcsolva, és hogy ki hol kapcsolta le, miért tett ilyet, miért nem szólt róla előtte? Ezek mind olyan kihívásokat és terhelést jelentettek az állományra, ami logikusan a mindennapi feladataink mellett jelentkeztek. És bocsánat, elhangzott egy olyan kérdés, hogy mennyi a legfiatalabb és legidősebb kollégám, a legfiatalabb 24 éves, de a legidősebbet nem tudom. Szerintem olyan 55-56 körül lehet, de ebből lehet, hogy nem jó információt mondtam, bocsánatot kérek, ennek utána fogok nézni. És hogyha még kapok egy percet körülbelül, akkor természetesen szeretném megköszönni mindazt a segítséget, amit úgy az Alapítványtól, de akár az Önkormányzattól, a Képviselő-testülettől kaptunk, mert felsorolni is nehéz lenne, hogy tényleg szolgálati lakástól kezdve, albérleti támogatás, szóval én úgy gondolom, hogy az állománynak ez nagyon jól jön, nagy segítség, és természetesen minden, a felújításra adott összegek, meg úgy minden. Én úgy gondolom, hogy jól hasznosítjuk, remélem Önök is így gondolják, hogy jól hasznosul nálunk az a támogatás, amit nekünk adnak, de akár kitérhetnék a jutalmazásokra, ami többször van, és nagykort érint. Szóval, hogy ezt mindenféleképpen köszönöm szépen. És természetesen utánajárok annak, szerintem semmi akadálya nem lesz egy kihelyezett ülés megtartásának, bár még csak a múzeum került felújításra, és a további felújítási teendők azok majd nemsokára fognak elkezdődni, merthogy a Tűzoltóság elhelyezési körlete is, ha minden igaz, akkor felújításra kerül, de hát természetesen szívesen látjuk a Bizottságot, és külön szívesen látunk mindenkit, aki szeretné megtekinteni. És még egyre reflektálnék, még egy megjegyzést, hogy nagyon szépen köszönjük, hogy tűzoltóknak szólítanak minket. Igen, így is hívják ez a neve a Tűzoltóságnak, és minden tűzoltó, tűzoltó. Szóval hogyha így hívnak minket, azt köszönjük szépen. Természetesen a katasztrófavédelmi rendszerben tevékenykedünk, Igazgatóságunk, felső irányítóink, meg mi is katasztrófavédők vagyunk, ha úgy mondjuk, az Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság állományában vagyunk, de a kerületekben lévő, meg a megyeszékhelyeken, meg a városokban lévő létesítmények azok tűzoltóságok, és a tűzoltók szolgálnak. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a kimerítő választ. Ács Andrea képviselőtársamnak visszaadom a szót.
Ács Andrea: Köszönöm, akkor a meghívást is szerintem azt nagyon szépen köszönöm, hogy akkor Parancsnok úr befogadta a kérést. Én mindig tűzoltóknak hívom egyébként a tűzoltókat. Előzőleg elmondtam az elődjének, hogy nekem van olyan gimnáziumi osztálytársam - én '97-ben érettségiztem -, aki tűzoltónak ment akkor, elhagyta már egyébként a pályát sajnos, de mindig, 
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amikor találkozunk, akkor mindig tűzoltónak nevezem. Én ezt - jegyzőkönyvbe nyugodtan bele lehet venni én ezt egy óriási baromságnak tartom, hogy katasztrófavédelemnek hívjuk, mert ha most valami baj van, valakinek azt mondom, figyelj, hívd a katasztrófavédelmet, hát biztos nem tudja. Ez az én véleményem, biztosan tudja, hogy miről van szó, tehát maradjanak csak tűzoltók. Hogyha lesz a kihelyezett ülésünk, vagy ha ellátogattunk Önökhöz, azt én nagyon megköszönöm, hogyha egy ilyen listát - nyilván név nélkül - akkor majd a rendelkezésünkre bocsát, vagy elmondja Parancsnok úr, hogy akkor hány éves a legidősebb, mert az engem komolyan érdekel, hiszen Önökhöz azért fizikai munkát végeznek, ugye mentálisan is ott kell lenni, ugye egészségügyileg is ott kell lenni, és azért egy 55 éves ember - hát hogy mondjam - azéret neki nyilván ugrálni, mászni, és a többi, azért ez egy nagyon nehéz munka. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak adom meg a szót.
Mustó Géza Zoltán: Szeretettel köszöntök Mindenkit, Kapitány urat is! Elnézést, de voltak nálam, úgyhogy a csúszás az ezzel indokolható csak a részemről. Első gondolatom az, hogy őszinte, mély tisztelettel köszönöm azt a munkát, amit értünk itt a kerületben, meg amúgy egyébként országosan tesztek. Ez egy nagyon komoly fizikai kihívást igénylő, és szellemimentális kihívást igénylő feladat, amit ti elláttok, mert azért a történet egyik fele csak az, hogy föl kell szaladnia tízemeletes ház 10. emeletére tüzet oltani. Sokszor bizony olyan sérüléseket, traumákat láttok, amit szerintem hónapokig tart valakinek feldolgozni ezt követően mentálisan. Kanyarodjunk vissza Kőbányára. Az előkészítő anyagokból sajnálatosan nem azzal a hangsúllyal jön ki, és nem került bele az, hogy itt Kőbányán a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal egy rendkívül szoros együttműködés, közös gondolkodás megy a ti érdeketekben. Ezért egyébként négyszemközt már elnézést kértem a Bizottság vezetőjétől, Marksteinné Molnár Juliannától, most is megteszem, elnézést. És egy időről-időre előkerülő káoszpont Szent László napok. A Szent László napok során akár képviselő, akár más önkormányzati alkalmazott, tisztségviselő rengeteg programot, kötelezettséget kell, hogy ellásson, ezért már volt rá példa, hogy kicsit késve került ennek az időpontnak a kihirdetése, került nyilvánosságra, és ez egy kérés is a Kapitány úr felé. Most jön a lényeg, ugye tudod Kapitány úr, hogy egy évben kétszer pénz beszél alapon, mi honoráljuk az általad jelölt hölgyeket, urakat? Szent László nap az egyik ilyen alkalom a Zila étteremben, időről-időre. Én nem szeretném szűkíteni, hogy ki jöjjön, mindenkit szeretettel látunk a Bizottságból, de Julikát mindenképpen szeretném, hogyha jönne. 
(Marksteinné Molnár Julianna mikrofon nélkül: ígérem, ott leszek.} Köszönöm szépen. Időpontunk nincs, az a környék lesz, az biztos. Az a kérésem Kapitány úrhoz, hogy - nem terhelve a háttérszámításokkal - létszámarányosan tudunk mi segíteni, elismerve inkább így mondom a munkátokat, ezért azt jelenti, hogy 8 főt jelöljél légy szíves. Tudom, hogy ez fegyveres testületnél egy bonyolultabb folyamat, Baricska kapitány úrnak is felteszem ezt a kérést, kérdést és természetesen mi elfogadjuk a ti javaslataitokat, jó? És a díj az ugyanabban a formában, ugyanazzal a kedves gesztussal egyébként, amit a Hivatal pénzügyi vezetője talált ki, hogy a telefonon a csippanás, az utalás az akkor történik meg formailag, amikor ez a köszönetnyilvánító ebéd zajlik. Olvasván a beszámolót - és hát sportkedvelő emberként és űző emberként - hadd kérdezzem meg tőled, hogy ugye itt leírod, hogy nagyon fontos az állomány, fizikai állománynak a fejlesztése, fenntartása. Erre tulajdonképpen nektek milyen lehetőségeitek vannak? Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen, visszaadom szót Parancsnok úrnak.
Karas János Károly: Köszönöm szépen. Szerencsés helyzetben vagyok, mert az Alapítványnak köszönhetően most van egy nagyon szépen felújított konditermünk, ami igazából sokkal nagyobb is, mint ami eddig volt. Azért döntöttünk úgy, hogy azt a helyiséget föladjuk, ahol eddig volt a konditerem, mert egyszerűen több volt a kolléga, aki érdeklődött a különböző edzésfajták 
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iránt. Értelemszerűen egy konditerem bővítését, fejlesztését sosem lehet abbahagyni. Szóval még rengeteg eszközt el tud oda mindenki képzelni, értelemszerűen csak a fantázia és a pénz ad neki határt, de többféle lehetőségünk van. Amikor - most egy kicsit a múlt év szeptemberében, mindenki előtt ismert okokból azért - költségcsökkentéseket vezettek be az állami szférában, ennek következtében mi is egy kicsit kevesebbet mozoghattunk, de amúgy lehetőségünk van, amikor visszatér a normális kerékvágásba az élet - ami már részben meg is történt, mert már visszaadtak olyan dolgokat -, annak keretében külső helyszíneket is igénybe vehetünk. Szóval mondanám, hogy sportolni el tudunk járni, akár focizni valahova, de akár a tűzoltósport is része az életünknek, amit rendszeresen, napirend szerint gyakorolnunk kell, ami igazából nem sok helyen űzhető itt a fővárosban. Szóval, hogy erre sort szoktunk keríteni, de elsősorban, logikusan most a konditerem és az egyéni edzések azok, amik így mindenkinek a mindennapjaiba számításba jöhetnek, és erre mondom, egy nagyon szép és jó segítséget kaptunk. Kollégák is tettek bele munkát, szólva rögtön nekik is foglalkoztatva volt, ha valaki látta Karate kölyköt, akkor tudja, hogy attól is megerősödik az ember, ha csak glettel, meg fest, meg mindent csinál. 
(Nevetve] Bocsánat a kitérőért, szóval igen, és akkor most is megragadnám - nem tudom, hogy Alpolgármester úr mióta volt benn, de - szeretném megköszönni természetes akkor még egyszer a mindenféle támogatást, amit kapunk, és nagyon jól esik. Köszönöm.
Elnök: Jegyző úrnak megadom a szót ügyrendiben.
Dr. Szabó Krisztián ügyrendi felszólalása: Köszönöm szépen. Igen, minden kommunikáció ugye a gomb megnyomásával, és szó kéréssel zajlik a bizottsági ülésen, egyébként pedig Elnök asszony határozza meg az SZMSZ szerint a felszólalás sorrendjét. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Szóval azt akartam kérdezni Alpolgármester úrtól, hogy válaszolni szeretne-e erre? Mert akkor megadom a szót Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. A konditerem - nevezzük így, egyszerűen - közös felújítása, megújítása az egy hatalmas lépés és fontos döntés volt. A mentálhigiénés résszel tudtok foglalkozni? Tudunk abban valamilyen segítséget adni? Most lehet, hogy nagyon civil megközelítés lesz, de mondjuk hogyha színházjegyet kapnak néha a srácok? Tényleg, lehet, hogy nagyon-nagy butaságot mondtam, de én beszélgetek a kollegáiddal rendszeresen, és amikor egy villamos alól lapátolni kell a holttestet, ez egy komoly trauma. Most volt egy polgárőrünk, aki egy lakástűz kapcsán - előző testületi ülésen ki is lett tüntetve - meséli el, hogy ő nem is gondolta, hogy egy ilyen trauma, hogy működik, mert nem volt, nincs felkészítve és nincs tapasztalata benne. Tehát aznap, amikor történt, egy lakástűz volt, ő volt az utolsó ember, aki beszélt az úrral, az úr azóta kómában van. Hűtötték a testét, és ahogy próbálta a hűtést cserélni rajta, a vizes törölközőt, úgy jött le a ruhája és a bőre és a húsa. (Marksteinné Molnár Julianna mikrofon nélkül: 
Ne részletezzük ennyire, kérlek.] Ezt azért mondom el Juli, hogy a srácban ez napról-napra jobban kavarog. Ezért kérdezem Kapitány urat, hogy erre van-e valamilyen lehetőség nálatok? A másik, hogy ez a bizonyos kihelyezett ülés, hogyha erre lesz lehetőség, akkor - mint ahogy már beszéltünk Julikéval erről, akkor - én azt gondolom, hogy megtarthatnánk ezt abban a formában is, amit a lakhatással kapcsolatban tervezünk, és szeretnénk ott elmondani nektek, hogyha ezt így össze lehet vonni ezt a kettőt, jó? Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen, Parancsnok úr.
Karas János Károly: Igen, felkészítésünk sokféle és mindenféle irányú. Nálunk elsősorban arra készülünk, bocsánat nem arra készülünk, hanem okkal feltételezzük, hogy találkozunk ilyen helyzetekkel, mint amit Alpolgármester úr is fölvázolt, így logikusan nekünk a kiképzés része az, hogy történik ilyen. Nézünk ilyen oktatóvideókat, meg hát mi találkozunk is azért lényegesen 
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sűrűbben olyan tragédiákkal, amikkel mondjuk az átlagember nem találkozik. Ez az egyik része, hogy minél jobban készülök valamire, igazából amikor bekövetkezik, akkor annál kevésbé fog megterhelni, mert hogy egy edzettem rá valamely a pszichémet. Akár már azzal lehet ilyen helyzetekre edzeni az ember elméjét, hogy egyszerűen beszélnek róla, és logikusan nekünk ez így oktatásokon előjön, hogy mikkel találkozunk, mikre lehet ott készülni. Értelemszerűen nagyon sokrétű, mindenfelé járunk, nemcsak így a X. kerületben, hanem segítségnyújtási körzetünk nemcsak a főváros, hanem még akár messzebb is terjed, főleg ha egy mentőszervről is beszélek. A másik része ennek egy pszichológiai segítség. Van egy pszichológiai szolgálatunk, nálunk rendszeres pszichológiai szűrések vannak, ahol természetesen, hogyha valami megindult az emberben, az így előjön ezeken a pszichológiai szűréseken. Ez életkor függvényében általában ilyen 1-2 vagy 3 évente kell, attól függ, hogy milyen életkorban van. Egy fiatal szervezet értelemszerűen sokkal rugalmasabb, sokkal jobban feldolgozza, miközben nem azt mondom, hogy az öreg, hanem a sokáig fiatal szervezet, az viszont már jobban rakódnak le a dolgok, inkább felvesz olyan mentális vagy nem mentális viselkedésmintákat, amik nem előnyösek, és hogy logikusan ezeket kiszűrni, úgy ott egy kicsit sűrűbben vannak ezék a pszichológiai vizsgálatok. A harmadik része, a harmadik pillére ennek a dolognak, hogy egy mentális segítségnyújtás is van. Értelemszerűen, ha a pszichológusok érzékelnek valamit az ilyen teszteken vagy az alkalmassági vizsgálaton, akkor ők már rámennek erre, erre rákérdeznek, valamikor már ott elindítanak egy ilyet. De akár az egyén, az állomány tagja is nyugodtan fordulhat a pszichológusokhoz bármikor, akár ilyen mentális segítségnyújtás és ez nemcsak természetesen azzal kapcsolatos, ami a munkahelyen történik, hanem magánéleti problémáknak a rendezése is szokott előfordulni. Mivel emberek vagyunk, nekünk is ugyanazok a problémáink, mint az összes többi embernek, plusz még van egy csomag az életünkben, dehát ezt mi vállaltuk önként, és ez nekünk jó. És a harmadik meg az, hogy az elöljárója javaslatára is lehet mondjuk egy pszichológiai vizsgálatra küldeni, hogyha az egyén nem érzékeli vagy nem jelzi, hogy neki valami félrement az életében, akkor az elöljáró is elküldheti őt egy mentális beszélgetésre, egy kivizsgálásra, vagy akár egy ilyen utánkövetéses mentális foglalkozásra, amit mentális foglalkozásnak hívok, de ezt hívhatjuk coachingnak, hívhatjuk bárminek, ami ebbe logikus, hogy melyik szintet kell meglőni, és hol kell segítséget nyújtani, vagy akár egy krízisen kell túllendíteni, vagy akár egy életnehézségi válságon kell keresztülvinni. Remélem, kielégítő volt.
Elnök: Köszönjük szépen a választ, Weeber Tibor alpolgármester úrnak adom meg a szót.
Weeber Tibor József: Köszönöm. Úgy hallottam, vagy azt vettem ki a szavaidból, hogy végre elindul a körletetek felújítása is. Tényleg erre már biztos, hogy kaptok keretet. Én legutóbb, amikor elkészült az építkezés, és bent jártam az épületben, ugye nagyon szép volt a múzeumépület meg a főépület része, majd utána egy 50 évet átlépve jutottunk át egy ajtón abba a körzetbe, ahol alszotok, ahol pihentek, ahol a benti idő töltitek, és meg kell mondjam, hogy nálunk a Maglód úti hajléktalan táborunk, az jobb állapotban tartott terület, mint az. Láthatóan festésre nem volt pénzetek, és szóval az egész olyan volt, hogy komolyan összeszorult a szívem, hogy nektek ott kell töltenetek az időtöket, és méltatlannak éreztem az egészet. Tehát örülök, hogyha most erre kaptok pénzt, mert szerintem azért ez alapvetően nagyon fontos. Ott ugye pihennetek kell, elég sok időt eltölteni, meg egy-egy bevetés után tényleg pihenés, és az gondolom, hogy az nagyon, remélhetőleg azt vettem ki a szavaidból, hogy kaptok végre pénzt, hogy azt a rész is felújítsunk, mert én szerintem az a legfontosabb része a háznak. Köszönöm szépen.
Elnök: Parancsnok úr.
Karas János Károly: Igen, ígéretet kaptunk arra, hogy a felújítás az nem áll meg, és menni fog tovább. Én úgy tudom, hogy költségvetési forrást is biztosítottak erre. Természetesen, mint hivatásos állományú, aki régóta mozog ebben a szervezetben, az a biztos, ami megtörtént, de 
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igen, mi is örülünk neki, hogy erre már ilyen határozott ígéreteket kaptunk, hogy ez menni fog tovább ez a felújítás, és mi csak azért nem kerültünk bele, így az elsőkörben eléggé itt volt egy nagyon komoly határidő, aminek így meg kellett a múzeumátadónak felelni és hogy csak azért nem folytatódott ez a munka akkor, merthogy mert ugye ez a határidő ez nagyon korai volt. A Tűzoltónapra szerették volna átadni a múzeumot, és egy kicsit, mivel későn lett átadva az épület azzal is csúsztunk, annak is, így a KEHOP pályázatnak ilyen szeptemberre kellett volna vége lennie, ahhoz képest sikerült valamikor január végén, február közepén lezárni, és még most is vannak ilyen utójavítások. Szóval későbbi időpontban tudták elkezdeni a múzeumnak azt a részének a felújítását, ami jött vele ezekkel a dolgokkal, és így értelemszerűen ide nem fért bele még a mi elhelyezési körletünk. ígéretünk és ha minden igaz, akkor költségvetési forrásunk is van rá, hogy valamilyen szinten folytassuk.
Elnök: Köszönjük szépen a kimerítő választ. Bocsánatot fogok kérni Marksteinné Molnár Julianna képviselőtársamtól a sorrendiség miatt, Ács Andrea képviselőtársam előre jelezte, hogy el kell mennie 9 óra 40-kor, úgyhogy megadom neki a szót, és utána fogom neked.
Ács Andrea: Köszönöm. Tényleg mindjárt mennem kell. Azért én, hogy mondjam - szóval Alpolgármester úrnak szánom a kérdésemet - ne vegye annyira magára csak egy kicsit - azért az szégyen és gyalázat ebben az országban, nagyon kedves Magyarországon, hogy nekünk itt arról kell beszélgetni, hogy a tűzoltóság ugye mennyire kevés költségvetési forrásban részesül. Azért 2010 óta nem az én pártom kormányozza ezt az országot, már bocsánat, most bizottsági ülésen vagyunk. Azért Kőbányának most is van három országgyűlési képviselője, ugye kettő ellenzéki, és mindig megjegyzem, hogy Dunai Mónikánk is van. Akkor lesz kedves Dunai Mónika módosítót benyújtani a költségvetés során és elintézni - nem tudom, ahogy ez szokás -, hogy akkor Kőbányának a tűzoltósága kapjon pénzt. Mert azt is kérdezhetném, hogy hol a lóvé? Már elnézést, tehát az Önkormányzat persze mindent megtesz, és nagyon szívesen segítünk erőnkön felül, de azért a jutalmazás, és a többi és a többi, szerintem egy plusz és nagyon szívesen adjuk. De az, hogy az épület, hogy néz ki, felújítás, átadás, odamegy az egész vezérkar, meg a nem tudom én, hogy ki, miközben nem nekünk, tehát hogy mondjam, tehát az Önkormányzatnak erre nincsen pénze és nincs is semmilyen forrása. Hogy én nagyon szépen kérném innen, hogyha eljut Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz a kérés, hogy járjon már körbe Budapesten, jöjjön már ide, és nézze már meg, hogy milyen épületek vannak, Önök milyen körülmények között dolgoznak? Mi van akkor, hogyha Kőbányán - ugye rengeteg nagyvállalatunk van, most nyilván Richter és a többi -, mi van, hogyha egyszerre mind a négy kigyullad? Akkor mi van? És egyébként, amit meg Alpolgármester úr mondott - nem láttam, de majd, ha lesz a kihelyezett ülés vagy bármi, akkor én meg fogom látni, hogy milyen körülmények között dolgoznak Önök, és szerintem minden kőbányai ember így összeteheti a két kezét, hogyha bárhol tűz van, füst van, nem tudom mi van, akkor Önök készenlétben állnak és mennek, de nyilván azért kicsit följebb kéne mozgolódni a Karmelita kolostor és a Kossuth tér közvetlen közelében, hogy ez megoldódjon. Bocsánat, hogy ezt így elmondom, nyilván nem Önnek szól személy szerint, de ez nagyon fontos kérdés, mert hogyha tényleg olyan körülmények között pihennek, mint amit Alpolgármester úr mondott, hogy a hajléktalan szállón jobb körülmények vannak, hát azért ez így nagyon nem fér bele az én értékrendembe, és szeretnék rajta segíteni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Remélem továbbra sem sértődsz meg akkor (a felszólalásra 
bejelentkezett Marksteinné Molnár Júlia képviselőnek címzetten), amikor azt mondom, hogy Weeber Tibor alpolgármesternek megadom viszontválaszra a szót, és Parancsnok urat ebből kihagyom.
Weeber Tibor József: Tehát én azt gondolom, hogy egy ilyen önkormányzati bizottsági ülés természetesen használható arra, hogy politikai szentbeszédeket tartsunk. Egy első ciklusos képviselő, aki önkormányzati képviselő, az még nem élte meg azt a helyzetet, amikor - de 
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megélhette volna, mint mondjuk egy pártnak a tagja -, hogy az ő ideje alatt sem oldódott meg minden probléma, és sok mindennel nem elégedett, ami ott volt. Tehát szerintem ennek, tök mindegy, hogy hány évig, itt vannak 30-40 éves, 50 éves történetek is. Nem tudom, hogy a többi kerületi tűzoltóság milyen, azt sem tudom ugye, hogy milyen volt mondjuk az érdekérvényesítő képessége az előző parancsnokoknak, ugye nyilvánvaló, hogy sok minden van, de szerintem nem ez a lényeg. Tehát itt nem ez a dolgunk, hogy ilyen politikai beszédeket mondjunk. Természetesen ettől én még őszintén el fogom mondani, ha valami nem tetszik, akkor is hogyha egyfajta pártnak a tagja vagyok, én ezt gondolom, hogy ez így természetes, de ez nem azt jelenti, hogy ezeknek ilyen parttalan vitákat kéne kezdeni, mert ez nem viszi előre az ügyet. Tehát azt gondolom, hogy mindenkinek meg kéne tenni a dolgát, például Képviselőasszonynak el kellett volna menni már rég, olyan dolgokról beszél, amiről fogalma sincs. Miért nem ment el eddig? Tehát ezt sem akadályozta meg senki. Nyilván, aki odafigyel a kerületére, nyilván szóvá lehet tenni, hogy miért nem jöttek el az országgyűlési képviselők. Meg lehet hívni egyébként őket, ha valamit ki kell lobbizni, tehát javaslom ezt a lehetőséget, hogy hívja meg Parancsnok úr a kerület országgyűlési képviselőit, nézzék meg, és akkor lehet, hogy kapnak egyfajta plusztámogatást is, akár ellenzéki vagy akár kormányoldalról is. Mert az sem mindegy egyébként, hogy egy ellenzéki képviselő milyen hangnemben szólal föl, és mit mond. Tehát lehet ott segíteni is, lehet az a célja, hogy segítsen, meg lehet az a célja, hogy építse a saját image-át. Ez valahogy általában a hozzászólásokból ki is szokott derülni. Tehát én szerintem az a célja vagy az a feladata az ellenzéknek is, meg a mindenkori kormányzatnak - és szerintem önkormányzatban ennek nincs is ekkora éles különbsége vagy jelentősége -, hogy az ügyet előrevigye, és minden olyan dolog, ami előreviszi, az jó. Minden olyan, ami veszekedés, meg provokál, meg feszültségeket kelt, az nem viszi előre a történetet.
Elnök: Köszönöm szépen. Javaslom, hogy a párpolitikai színtérről, illetve kormányzati szintérről térjünk vissza Kőbányára, és a Fővárosi Katasztrófavédelmi Főigazgató úr, vagy bocsánat Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnoksághoz, és Marksteinné Molnár Juliannának adom meg a szót.
A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 5 fővel határozatképest, miután Ács Andrea 9.50 órakor 
elhagyta az üléstermet.

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Én is örülök neki, hogy visszakanyarodtunk Kőbányára. Én is úgy vélem, hogy erről kell beszélnünk, hogy mi újság Kőbányán, mi újság a laktanyában. Nem fogok harmincnéhány évre visszatekinteni, bár tehetném, mert akkor is láttam a laktanyát. 30 évvel ezelőtt is, most is, én elég gyakran előfordulok. Most leginkább arról szeretnék beszélni, hogy tudom, hogy nem a Közalapítvány napirendi pontja van, de mégis mivel szerintem egy nagyon jó és szoros együttműködést sikerült kialakítanunk a tűzoltósággal, a parancsnoksággal és azt gondolom, hogy ez sok előrelépést tett lehetővé. Először is szerintem az egyik legfontosabb része az volt a dolognak, ahonnan elindultunk, hogy a tűzoltók ne akarjanak elmenni Kőbányáról. Ez az alfája és ómegája. Szerintem a személyi kérdésekre mindig kitérünk, hogy hány tűzoltó van, hiszen Kőbánya nem egy egyszerű kerület. Nemcsak a lakások, mert ugye lakástűz is van, tehát a panel, a magas építmények, a családi házak, kertek, elhagyott területek, hajléktalanok, minden előfordul, és akkor még nem beszéltünk a veszélyes üzemekről. Jó pár év alatt megéltem már olyat, amikor a gyógyszergyárban ugye riasztás volt, mert hát tartottunk tőle, hogy esetleg a területet, a gyógyszergyár környékét ki kell telepíteni. Tehát ezt is megéltem, sok mindent láttam és ezért tudom azt mondani, hogy talán a legfontosabb, hogy a személyi állomány közérzete jó legyen, jól érezzék itt magukat. A Közalapítvány programja is ebből indult el. Abban a szerencsében, szerencsétlenségben volt részem, hogy amikor elindult a Közalapítvány, akkor is ezt a célkitűzést fogalmazta meg. Tehát ez már jó néhány évvel ezelőtt történt, és én azt gondolom, hogy ez a dolgunk. Ebbe persze szorosan beleilleszkedik az is, hogy 
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a környezetüket is fejlesztjük. Első lépésként ugye, honnan indultunk a sportszoba, a konditerem, ami először ugye egy kicsit kisebb léptékű volt, és aztán talán a legfontosabb a konyha. A konyha, ahol mindenki megfordul, elég sok időt eltölt. Legyen lehetőségük meleg ebédet, vacsorát fogyasztani az ott dolgozóknak, éppen ügyeletben lévőknek, ez egy rendkívül fontos volt. A legénységi szállásnál pedig azt vettük figyelembe, hogy szegények hőgutát ne kapjanak, ezért légkondicionálókat szereztünk be. Szerintem ez is legalább annyira fontos, most ugye ez a hőszigetelést sokat segít a dolgon, de nekünk akkor másra nem volt lehetőségünk, mint erre. A bútorzat, ahol lehetett felújítottuk. Itt egy komoly, több mint 2 000 000 forint értékben kaptak új bútort akkor. Szerintem ez is egy komoly előrelépés volt. Szóval sok mindent próbáltunk és próbálunk tenni, és szerintem Gézának abban igaza van, hogy a mentálhigiénére is oda kell figyelni. Ez tényleg nagyon fontos. Persze nem helyettesít le a pszichológust, de olyan programokba is gondolkozunk, amik egy kicsit segítik ezt a területet, a családot is egy picit közelebb hozza. Ez szerintem sokat jelent, ezért különböző közösségi programokba gondolkozunk, és szerintem ugye a laktanya felújítása miatt ez késedelmet szenvedett, de bízom benne, hogy az idei évben el tudjuk majd indítani ezeket a családi programokat. Másik, ami szerintem nagyon fontos és a kőbányaiaknak is nagyon fontos, ez a Nyitott szertár vagy laktanya - vagy nem is tudom, hogy nevezik ezt a - programot, ahol a gyerekek az érdeklődők el tudnak menni, meg tudják nézni és egy picit részesei lehetnek annak, hogy megismerjék magát a tűzoltómunkát a gyerekek, a felnőttek is akár. Én ezt nagyon jónak tartom, gondolom a covid miatt és a felújítás miatt ez talán szünetelt, de ezt szeretném kérdezni, hogy ez el tud-e ismét indulni? Mert nagyon szívesen nyújtunk ehhez segítséget, ha ez mehet. Ez azt gondolom, hogy egy nagyon fontos része annak, hogy egyrészt megmutassuk, hogy milyenek a hétköznapok, és vonzóbbá tegyük ezt a pályát a fiataloknak. És végül, de nem utolsó sorban a köszönet hangján szeretném elmondani azt, hogy sajnos az elmúlt évben is volt dolguk, úgyhogy ezt köszönjük, amit tettek a kőbányaiakért, és a környező kerületiekért, mert hiszen láttam, hogy máshol is voltak bevetésen. És szeretném megköszönni az önkéntes munkát, amivel a belső felújításokat megvalósították a tűzoltók a mindennapi munkájuk, bevetés mellett. Bizony gletteltek, festettek, padlót csináltak, és szóval sokat dolgoztak. Ezt is szeretném megköszönni. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Parancsok úr szeretne? Parancsnok úrnak adom meg a szót.
Karas János Károly: Köszönöm szépen. Igen, igen sajnálatos módon kimaradt a beszámolóból az Alapítványnak a támogatása, most itt megkövetek mindenkit, hogy tényleg elfelejtettem beletenni, és az is az igazsághoz tartozik, hogyha mindent leírnék, amit kapott Kőbánya a Kőbányai Önkormányzattól, akkor lehet, hogy ez a terjedelem ez kevés lenne. Szóval ez igen, köszönjük. Mentális programok, igen nagyon szépen köszönjük, már beszéltünk az ilyen családi napokról és egyebekről, de természetesen minden irányban nyitottak vagyunk ilyen szempontból. Nyitott szertárkapuk, igen. Sajnos az elmúlt 2-3 év azt gondolom, hogy nem a normalitástól szólt olyan szempontból, hogy coviddal találkoztunk, logikusan erre a tűzoltóság az egyetlen lehetséges választ adta, azt, hogy bezárkózott. Csak olyan helyekre és odament logikusan, tűzeseteket és káreseteket természetesen elláttuk, vittük. Csökkentettük az ellenőrzés számainkat azért, hogy minél kevesebb kontaktus legyen az állampolgárokkal, általában adatbekérésekre szorítkoztunk, szóval tartottunk ellenőrzést, de inkább ilyen adatbekéréses formában, és hát csökkentettük a gyakorlatainkat, csak olyan helyekre mentünk, ahol szívesen láttak minket. Nem féltek attól, hogy mi odamegyünk a covid járvány alatt, és ott sok ember megjelenik. Bizony volt olyan létesítmény, aki azt mondta, hogy köszönjük szépen nem, természetesen olyan létesítmény is mondta, hogy nincs bent senki, hova mennénk, mit akarunk megnézni? Merthogy nem ugyanazok a körülmények vannak, mind a kétféle verzió volt. És természetesen volt olyan, ahova alapból nem mentünk, mert hogy egészségügyi létesítmények, meg olyanok, amik az egészségmegőrzésben szerepet játszottak. Azokra értelemszerűen azt mondtuk, hogy oda most így nem megyünk, mert nem akarjuk az ő problémáikat is, meg a saját problémáinkat is növelni, ezért azt elhalasztottuk későbbre. Most már természetesen ugyanúgy 
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mennek a gyakorlatok, ugyanúgy megyünk ki ezekbe a létesítményekbe. Jelen vagyunk, megnézzük őket pontosan azért, hogy a kárhelyszín tevékenységünk, az célirányos, és olyan legyen, ami a helyi ismereteknek, és helyi szabályzóknak megfelelő. És hát, köszönjük szépen, a hazánkat szolgáljuk a köszönetre mi azt mondjuk.
Elnök: Köszönjük szépen. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak adom meg a szót.
Mustó Géza Zoltán: Wéber Tibor kollegámnak részben válaszolva, részben reagálva. Mikor alpolgármester lettem, akkor Pap Sándor tanácsnok úr odajött hozzám, és azt mondta, hogy sok sikert kíván az emberarcú politizáláshoz. Én próbálok ennek a mentén haladni évről-évre, ennek részeként én ugye nálatok többször jártam Stemler Diána elnök asszonnyal, és ugye láttuk, ami te is láttál Tibor. Nekünk politikusoknak az a feladatunk, az a dolgunk, hogy segítsünk. A kapcsolati tőkénket, a feladatkörökből adódó lehetőségeket kihasználjuk - és szerintem lehet ezt a szót használni, kihasználjuk - arra, hogy ahol feladatot látunk, azt teljesítsük. Nagy öröm számomra, hogy a Kőbányai Kormányhivatal vezetője, Sánta Áron ebben partner, és ő kérte kifejezetten, hogy a következő közbiztonsági közalapítvány ülés az a Kormányhivatalban legyen, itt. Ennek ő - cinkos mosollyal mondta azt a részét, hogy minél jobb hangulatba kerüljenek a résztvevők - a pogácsa, szendvics, üdítő részét nagyon boldogan magára vállalja, helyet ad és személyével erősíti ezt a kezdeményezést, ami abból áll, hogy a kőbányai nagy cégeknek a biztonságtechnikai vezetőit először elhívjuk, és a Bizottság tagjai előtt is, veletek is, mert Ti is meghívást kaptok erre, beszélgetünk arról, hogy - ahogy itt elhangzott, hogy - ha egy tűzeset van akkor, mi történne, miben tudunk segíteni. Ezeknek a nagy cégeknek van úgymond ilyen kisebb tűzoltóegysége, ezek azért azt a volumenű feladatot ellátni, ami hogyha egy komoly probléma van, nem tudják, tehát mindenképpen kelletek hozzá. Ennek az alapötlete a fejemben azért született meg, hogy politikusként az ilyen jellegű kufárkodást nagyon szívesen magamra vállalom, és az lesz a fő gondolata, és fő motívuma, hogy ezek a cégek egy 500 000 Ft-os támogatást adjanak cégenként erre a feladatra, hogy itt helyben ezek a körletek, ezek a pihenőhelyiségek megújításra tudjanak kerülni. Vannak annyian, hogyha ennyit ad mindenki, vagy esetleg többet - ha finom a szendvics - akkor ez a probléma megoldható lesz. Köszönöm szépen.
Elnök: Parancsnok úrnak adom meg a szót.
Karas János Károly: Köszönjük szépen. Minden segítség jól jön. Összeférhetetlenségi szabályok miatt mi sajnos vagy szerencsére közvetlenül cégektől nem fogadhatunk el, hogy ezt az alapítványokon keresztül nagyon szívesen fogadunk mindenféle támogatást természetesen. Logikusan azok a cégek, akikkel itt vagyunk, velük nem mindig csak baráti viszonyban vagyunk, hanem időnként vagyunk olyan viszonyban is, hogy az állampolgárok biztonsága érdekében nekünk kell valamilyen dolgot megmondani nekik, ami nekik nem mindig tetszik. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólót, úgyhogy most már csak az a dolgom, hogy köszönetét mondjak a Bizottság nevében a hivatásos tűzoltókollegáknak is, nem csak Parancsnok úrnak. Ezt kérem, hogy adja át a Bizottság nevében, hogy köszönjük az áldozatos munkájukat ebben az évben is, és bízunk abban, hogy itt maradnak közöttünk, és továbbra is a tűzoltótevékenységet, illetve minden ehhez kapcsolódó tevékenységet elvégeznek. Köszönjük, hogy itt vannak és köszönjük meg azzal, hogy elfogadjuk a - nem mondom végig a név - beszámolóját.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 5 igen, egyhangú szavazattal a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. 
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évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 235. számú előterjesztést támogatja [13/2023. 
(V.17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk. Ezzel lezárom ezt a napirendi pontot. Köszönjük szépen Parancsnok úrnak a válaszokat.
2. napirendi pont:

A térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás 
biztosításáról szóló megállapodások módosítása

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És a második napirendi pontot megnyitom, ami a térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosításáról szóló megállapodások módosítása, a 240. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki ki kívánja egészíteni, úgyhogy megadom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Két mondat összesen. Mindannyian tapasztaljuk, hogy hatalmas társadalmi igény van a térfigyelő kamerák elhelyezésére jól, és biztonságos működésére. Ezen felvételeknek a jó minőségű rögzítésére, ennek a rendszernek az egyik eleme kerül ezzel támogatásra. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Térfelügyeleti rendszer szókapcsolatot látok, úgyhogy a jegyzőkönyvbe szeretném mondani, hogy a Román utcai játszótér környékére szeretne a 6-os körzet lakossága egy kamerát. Mindig meg fogom mondani most a következő egy évben, amíg el nem jutunk odáig, hogy a költségvetési tárgyalásokon is ki tudjam harcolni, és hogyha nincs más hozzászólás dr. Mátrai Gábor Imre képviselőtársamnak adom meg a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen Elnök asszonynak a szót, ha már így a Román utcát mondta, akkor én is lakossági kérésre, a Bányató utcában a lámpák felújításánál a Btk. kicserélte, és ott nem történt meg a térfigyelő kamera visszahelyezése, úgyhogy a Bányató utcába én is szeretnék majd egyet kérni, de ezt már jeleztem is a Hivatalnak. Amikor megvalósul, én nagyon fogok örülni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak adom meg a szót.
Mustó Géza Zoltán: Picit tágabban. Értjük, tudjuk, hatalmas a lakossági igény. Alapvetően most a kamera megfigyelőrendszerekről beszélek, nem most már konkrétan erről. Azt azért látni kell, hogy az Önkormányzat által működtetett bázis az már nagyon kinőtte magát. Tehát új helyre kéne költözniük, ez egy hatalmas erőforrásigényt foglal magában, ezzel foglalkozni kell majd. Tehát ezek a kameraigények jogosak, értjük, látni kell azt, hogy honnan lesz meg az az összeg, amivel egy újabb szintre tudunk lépni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést, hogyha nincsen több hozzászólás, akkor kérem, hogy szavazzunk a 240. számú előterjesztésről.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 5 igen, egyhangú szavazattal a térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosításáról szóló megállapodások módosításáról szóló 240. számú előterjesztést támogatja [14/2023. (IV. 19.)].
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Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést. Ezzel ezt lezárom.
3. napirendi pont:

A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És a harmadik napirendi pontot nyitom meg, a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója, amely a 207. számú előterjesztés, előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e kérdés, hozzászólás ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincsen, akkor köszönjük szépen meg a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány munkáját azzal, hogy elfogadjuk az éves beszámolójukat.
15/2023. (V. 17.) KÁB határozat
a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolójáról (5 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolóját elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk, ezzel ezt lezárom.

4. napirendi pont:
A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a négyest, a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója, ami a 214. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni. Rendben, akkor köszönjük meg, hogyha nincsen hozzászólás a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítványnak is a munkáját ebben az évben azzal, hogy elfogadjuk a beszámolót.
16/2023. (V. 17.) KÁB határozat
a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolójáról(5 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi egyszerűsített éves beszámolóját elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a beszámolót, ezzel ezt a napirendi pontot lezárom.

5. napirendi pont:
A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány kuratóriuma elnökének lakcímváltozása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És az ötöst nyitom meg, melynek a címe a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány kuratóriuma elnökének lakcímváltozása, a 213. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza 
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Zoltán alpolgármester úr, aki nyilvánvalóan nem kívánja kiegészíteni. Szavazzunk az előterjesztésről.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 5 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány kuratóriuma elnökének lakcímváltozásáról szóló 213. számú előterjesztést támogatja [17/2023.
(V.17.)].

Elnök: Köszönöm szépen, 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk, ezt a napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a hatos számút, ami a 251. számú előterjesztés, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló, amely a 251. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki nem kívánja kiegészíteni, ahogy ezt a KJB-n már meghallgattuk, viszont szeretettel válaszol a kérdésekre, hogyha a Bizottságnak vannak. Nekem van, csak megkeresem bocsánat a számokat, vagy nem keresem meg a számokat, hanem nagyjából fogom mondani. A térfelügyeleti rendszerrel összefüggésben volt egy táblázat, amelyben a 2021-es évben 8029 - azt hiszem - észlelés volt, és a ’22-es évben ez 580 néhány észlelés volt. Mitől változott ilyen nagy arányban az észlelések száma? Erre tud-e Jegyző úr valamit mondani? Megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Pontos indokát vagy pontos összefüggéseit nem biztos, hogy meg tudom mondani. Nyilván elsősorban attól függ, hogy mi minden történik a közterületen. Az elmúlt években voltak különböző olyan események, amik ezt befolyásolták. A koronavírus járvány időszakában a közterületek sok esetben kiürültek, akkor jelentősen lecsökkent az előző évekhez képest a közterületen elkövetett különböző szabályszegéseknek, akár bűncselekményeknek a száma. A 2021. évben azt láthatjuk, hogy ott nagyjából a '18-'19-es évi adatok tértek vissza. A 2022. évben, hogy ez mitől csökkent ezt nem tudom, hogy ott milyen olyan speciális körülmények jelentkezhettek. A technikai közeg nem változott ebben az időszakban, a figyelőállomány sem változott, tehát ha nem végezte az állomány kevésbé nagy odafigyeléssel a munkáját, akkor remélhetőleg ez arra vezethető vissza, hogy kicsit rendezettebbek voltak a területek. Igen, az intézkedések számánál hasonló ingadozások láthatók, egyébként itt most nem látunk új számokat ahhoz képest, ami a Közterület-felügyelet beszámolójában már megjelent, és talán két hónappal ezelőtt tárgyalta - egy vagy két hónappal ezelőtt tárgyalta? - a Bizottság is. Ezek itt ugyanazok, csak egy rövidebb változat a hivatali beszámolóba is bekerült, hiszen természetesen nem hiányozhat ez a tevékenység sem belőle. Ugye ott is elmondtam az intézkedésekkel kapcsolatban azt, hogy nagyon egyszerű körülmények tudják változtatni akár, ha a közterületi, köztisztasági problémákkal kapcsolatban megnézzük, több százzal tud csökkenni mondjuk a közterületi szeszesital fogyasztással kapcsolatos intézkedések száma, ha mondjuk egy renitens hajléktalan személy, aki az év minden napján a közterületen jelen van, és minden nap szinte elkövet vagy egy közterületi tiltott szeszesital fogyasztást vagy valamilyen köztisztasági szabályszegést, ha ő valamilyen okból eltűnik a közterületről, akkor az mindjárt több százzal változtathatja meg az intézkedések számát. Biztosan a megfigyeléseknél, tehát a kamerás észleléseknél is vannak hasonló összefüggések. Köszönöm szépen.
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Elnök: Köszönöm szépen a választ. Most vettük észre, azért most tettük föl ezt a kérdést, ha nincsen más hozzászóló, akkor a Bizottság nevében Jegyző úr felé szeretném megköszönni, szeretnénk megköszönni a Kőbányai Polgármesteri Hivatal munkatársainak a munkáját, és kérem, hogy fogadjuk el a beszámolót.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 5 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 251. számú előterjesztést támogatja [18/2023. (V. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk, ezzel ezt a napirendi pontot lezárom.
7. napirendi pont:

Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság lejárt határidejű határozatainak 
végrehajtásáról

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: A hetes napirendet nyitom meg, amely tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról címet viseli, 245. számú előterjesztés. Előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e ehhez hozzászólás? Nincsen, akkor ezt a napirendi pontot lezárom.
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottsága a „Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság lejárt határidejű 
határozatainak végrehajtásáról” szóló 245. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Megállapítom, hogy a mai napirendünket megtárgyaltuk, és 10 óra 16 perckor lezárom a Bizottság ülését. Viszont nem felejtem el, hogy aláírás, ki írta alá régen, ki szeretne? Akkor felkérem Kovács Róbert képviselőtársamat, hogy velem együtt írja alá a jegyzőkönyvet és köszönöm szépen mindenkinek a mai munkáját és további szép napot kívánok! Viszontlátásra!

Kovács Róbert bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

Z meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón)

S jelenléti ívZ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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